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1. Opmerkingen vorig verslag? 
Verzoek tot anonimiseren van de verslagen, aangezien deze openbaar worden gemaakt en het niet de 
bedoeling is dat dit in de toekomst tegen bepaalde personen wordt gebruikt. Unaniem goedgekeurd. Focus 
in de verslagen komt te liggen op de adviezen en opmerkingen inzake voorgelegde dossiers.  
— 
 

2. Drasop-brug: maatregelen tegen sluipverkeer als deze brug in de toekomst wordt 
vervangen en opnieuw wordt opengesteld voor autoverkeer? 

 
De dienst mobiliteit werkte nog geen maatregelen uit (nog geen verzoek inzake dit dossier door de Schepen 
van Mobiliteit). De buurtbewoners klagen op dit moment niet over sluipverkeer, wel over eigen 
bereikbaarheid (door het omrijden). 
 
Het sluipverkeerprobleem werd in het verleden reeds door het platform bekeken en toen werd 
geconcludeerd dat dit samen met de ruimere circulatie in Buizingen moet bekeken worden, ook in 
samenspraak met Beersel (Huizingen/Dworp) en rekening houdend met de effecten op Essenbeek en Sint-
Rochus. De oefening is dus complexer dan enkel Drasop. Er mag sowieso verwacht worden dat deze 
problematiek zal terugkeren zodra er een nieuwe brug is die toegankelijk is voor autoverkeer. 
 
ADVIES PLATFORM: er is nog tijd alvorens de brug er is -> werk een ruimer plan uit om dit probleem 
aan te pakken (Buizingen, Beersel, Essenbeek). 
 
 

3. Gebruik van ANPR-camera’s? 
 
Er werden al enkele jaren geleden zulke ‘Automatische Nummer Plaat Registratie camera’s’ geïnstalleerd op 
alle invalswegen van de stad, maar ze werken nog steeds niet, wegens softwareproblematiek. Dit is geen 
uniek probleem: er hangen zo’n 600 camera’s in Vlaanderen die nog altijd niet werken. 
 
ADVIES PLATFORM: Mochten ze ooit operationeel worden, worden deze indien mogelijk ook ingezet 
om verkeerstellingen uit te voeren. 
 
 

4. Opvolging vorige adviezen mobiliteitsplatform: wat is de stand van zaken? 
 

a) Parkeren in de stationsomgeving: quid parking op stationsplein? 
 
Goed nieuws, er komt geen parking op het stationsplein. Er is een alternatieve oplossing die op 6 december 
wordt voorgesteld aan het college: parkeren op de Willamekaai, dit ten koste van een stuk van het voetpad 
aan de huizenkant (cf slide voor details van de plannen). 
 
OPMERKING: voetpad wordt verkleind naar 1m, te verwachten dat auto’s nog dichter tegen de huizen zullen 
parkeren -> deze opmerking werd ook meegenomen als “risico in de nota”. 
 
REACTIE PLATFORM: het is uiteraard een goede zaak dat het parkeren op het stationsplein niet wordt 
uitgevoerd, want dat was zonder discussie een heel slecht plan. Het gekozen alternatief is dan wel beter, 
maar evenwel ook niet zonder risico (te smalle voetpaden). Dit gaat ook in tegen het STOP-principe (ruimte 
voetgangers wordt opgeofferd voor parkeerplaatsen). Het platform blijft het dan ook jammer vinden dat de 
voorgestelde alternatieven (cfr. Verslagen 03/06/2019 en 02/09/2019) niet gevolgd zijn.  
  



 

 

b) A8 gebruiken bij omleiding tijdens bruggenwerken? 
ANTWOORD OP ADVIES: De A8 wordt wel degelijk opgenomen in het plan van de omleidingen richting 
Brussel, niet richting St-Rochus omdat hier de afslagstroken te kort zijn om grote capaciteit op te vangen. 
OPMERKING: risico op toename verkeer via Vogelpers en Rodenemstraat 
REACTIE PLATFORM: mogelijke oplossing voor het probleem van de Vogelpers zijn: snelheidsremmers in 
deze wijk (Rodenemstraat): parkeervak aan de overkant van de straat om de straat visueel te versmallen -> 
eerst nieuwe metingen doen na de invoering van de omleidingen, indien snelheidsprobleem in deze straat: 
maatregelen invoeren. 
 

c) Gebruikname parking + shuttlebus voor Welkomstlaan en Wilgenveld (Colruyt Group) tijdens 
werken? 

ANTWOORD OP ADVIES: Aangezien de shuttlebus ‘veel geld kost’ (€ 70.000 per jaar) is dit een zware 
investering. De lus uitbreiden naar de Welkomstlaan en Wilgenveld zou de wachttijd te veel doen toenemen. 
Een extra bus inleggen kost heel veel geld en is dus een te dure oplossing. Bovendien staat de shuttlebus 
dan mee in de file op de Edingensesteenweg vanuit Wilgenveld (achterkant is geen optie wegens moeilijk 
bereikbaar). 
REACTIE PLATFORM alles kost geld, dit lijkt een interessante investering om stadsrandparkings 
aantrekkelijk te maken -> twee bussen in twee lussen zou het probleem kunnen oplossen 
 
 

d) Voorrangsregeling Basiliekstraat x Parklaan tijdens de werken? 
ANTWOORD OP ADVIES: Advies wordt gevolgd. Uitvoering is voorzien vanaf de start van de omleiding. 
 
 

e) Leide als fietsstraat? 
ANTWOORD OP ADVIES: Ja, deze fietsstraat komt er wel degelijk. Parkeren wordt bovendien beperkt tot 
de kant van het college (in advies mobilteitsplatform was er nog wel parkeren aan beide kanten voorzien). 
Aan de kant van de Zenne wordt het park daarmee flink uitgebreid. De aanleg is voorzien in 2020) 
REACTIE PLATFORM: Dit is een heel mooi plan, dat nog een stuk ambitieuzer is dan het eerder gegeven 
advies. Enige bemerking is er rond de timing: dit was beloofd als deel van de fietsomleiding (die klaar moet 
zijn tegen de start van de bruggenwerken) 
 
ADVIES PLATFORM: maak werk van een ‘voorlopige’ inrichting als fietsstraat met duidelijke 
verkeersborden en thermoplast op straat, dat kan wellicht nog wel voor de start van de omleiding (of 
minstens kort erna) ingevoerd worden. 
 
 

f) Plan Eizingenstraat? 
ANTWOORD OP ADVIES: Er komt een snelle oplossing voor het probleem: paaltjes op het voetpad zodat 
verkeer hier niet meer op kan rijden bij het kruisen. Op termijn kan er gekeken worden of deze straat 
structureel heringericht kan worden. Daarmee wordt eerdere advies gevolgd. 
 
 

g) Spitaelslaan: data verzameld? 
ANTWOORD OP ADVIES : Vermoedelijk begin 2020 komt er een eerste meting en er wordt een 
participatietraject opgezet met de buurtbewoners. 
 
 

h) Masterplan fietsenstallingen? 
Er werd geen budget gevonden om dit te laten uitwerken door een studiebureau, er is wel budget gevonden 
voor overdekte fietsenstallingen met elektrische laadpunten, fietsboxen en de fietsenstalling aan het station 
wordt uitgebreid. Daarover meer wanneer de meerjarenbegroting publiek wordt gemaakt. 
 
 

i) Nulmetingen voor de start van de omleidingen? 
ANTWOORD OP ADVIES Neen, niet voorzien. 
REACTIE PLATFORM: Waarom werden de smileyborden die ook snelheid meten hiervoor niet ingezet? 
ANTWOORD: deze werden ingezet in schoolomgevingen en aan sportvelden. 
REACTIE PLATFORM: jammer dat er geen lessen zijn getrokken uit het verleden: ook geen nulmeting voor 
invoeren nieuwe circulatieplan op Sint-Rochus om kritiek te kunnen pareren. 
  



 

 

 
j) Herinrichting kruispunt Willamekaai x Fons Vandemaelestraat? 

ANTWOORD OP ADVIES Ja, het plan werd goedgekeurd en wordt “zeer binnenkort” uitgevoerd 
 
ADVIES PLATFORM: voorzie ook verbetering aanduiding fietssuggestiestroken op de Nederhembrug 
zelf, dit is onduidelijk + voorzie aanduiding voor de afslag voor fietsers komende vanop de brug die 
afdraaien naar de Willamekaai (richting Slingerweg). 
 
 

5. (Geen) Toelichting meerjarenbegroting? 
De Schepen van Mobiliteit verontschuldigd zich dat hij de begrotingscijfers nog niet kan toelichten. 
REACTIE PLATFORM: is er geen nood meer aan advies? 
ANTWOORD: toch wel, maar omwille van het opstellen van de meerjarenbegroting was daar de afgelopen 
maanden geen ruimte voor. 
REACTIE PLATFORM: zet in op meer participatie, betrek de burger, stel de vraag wat prioriteit is. 
 
 

6. Varia 
 

a) Tractorsluis Alsput tegen sluipverkeer in deze buurt (als alternatief voor Brusselsesteenweg)? 
 
ADVIES PLATFORM: het is een goed idee deze al te voorzien vóór de start van de werken, om op die 
manier preventief het ontstaat van nieuwe sluiproutes te vermijden. Voorzie minstens een 
tractorsluits aan de kant van de straat die uitkomt op Hotel Alsput (exacte locatie ter plaatse te 
bekijken), voorkeur voor een tweede voor de straat die uitkomt op de Brusselsesteenweg (Côte d’Or) 
+ staat van wegdek in deze zone verbeteren (veel putten). 
 

b) Tractorsluis Scheyssingenstraat (tussen Ninoofsesteenweg en Lenniksesteenweg) ? Is nu al een 
sluipweg.  

 
ADVIES PLATFORM: Het mobiliteitsplatform is niet unaniem (zowel voor- als tegenstanders). Besluit: 
probeer dit uit maar hou rekening met verschuiving van het sluipverkeer naar de Lampstraat. Op te 
volgen/monitoren wat de effecten zijn. Nulmeting in de Lampstraat zou hier heel nuttig kunnen zijn, 
ook naar gebruik van fietsers. 
 

c) Zal de Lariellestraat nog worden afgesloten voor werken eens de omleiding in voegen is? 
ANTWOORD: neen 
 

d) Zijn er maatregelen bedacht voor de d’Exaerdestraat (verwacht hier ook toename verkeer door 
omleiding)? 

ANTWOORD: neen 
 
ADVIES PLATFORM: pak het parkeerbeleid aan in deze straat, zeker ter hoogte van het kruispunt met 
de Jozef Degelaenstraat. Daarom niet het parkeren overal opheffen (want dan zou snelheid te veel 
kunnen toenemen), maar werken met geschrankt parkeren in duidelijke afgebakende parkeervakken. 
 

e) Vervoerregioraad -> cf slides en toelichting door Koen 
kort: Er wordt afgestapt van het idee van de basismobiliteit (bushalte op wandelafstand van iedereen) en 
wordt overgestapt naar het idee van basisbereikbaarheid. De stad Halle heeft enkel inspraak op het niveau 
van ‘het aanvullend net - cadans’ en mag zich uitspreken over de nieuwe plannen van De Lijn. De dienst 
mobiliteit gaat niet akkoord met deze plannen, want dit betekent het fors terugschroeven van het openbaar 
vervoer in onze regio! 
 
 

7. Volgende vergadering 
 
Maandag 10 februari 2020 
 
Voorstellen agendapunten volgende vergadering, o.a.: 

 toelichting meerjarenbegroting mobiliteit door de schepen van mobiliteit 
 … 

 


